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Ĥivijo! 

Ğe zadnjiő v tem koledarskem letu vas razveseljujemo z novo ğtevilko ğolskega 
ļasopisa Ğpasn. Verjamemo, da boste ob prebiranju prispevkov  zelo uĥivali.  

 

 

 

 

 

 

 

 

NAGRADNO VPRAĞANJE 

Naj omenimo, da je bila v zadnji nagradni igri zmagovalka Janja Slapnik iz  8. razreda. 

 

TOKRATNO VPRAĞANJE PA SE GLASI: 

Koliko smreļic najdete v celotnem ļasopisu? 

 

Pravilen odgovor napiğite na listek in ga do 20. januarja 2013 oddajte v knjiģnici. Izģrebali 

bomo enega nagrajenca. 

 

Timotej Rosc 
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INTERVJU Z GOSPO IDO BERGANT 

PO VEĽ KOT 35 LETIH POUĽEVANJA SE 

POSLAVLJA  

Sredi meseca decembra nas je moľno presenetila novica, da odhaja naĢa 

uľiteljica slovenĢľine, gospa Ida Bergant, v pokoj. Nikoli ni rada govorila o 

sebi in svojih naľrtih, zato svojega odhoda ni napovedovala.  

V vseh letih pouľevanja se je trudila, da bi nas veliko nauľila, hkrati pa je 

vedno in povsod poudarjala, kako pomembne so vredno te v Ĥivljenju. S svojim 

delom kot uľiteljica slovenĢľine in nemĢľine, kot mentorica Cankarjevega 

tekmovanja, bralne znaľke, Ģolskega radia, mentorica  Ģtevilnih kulturnih 

prireditev in Ģe bi lahko naĢtevali, zapuĢľa moľne sledi.  

Ob slovesu smo jo poprosili za kratek pogovor.  

 

Presenetila nas je novica, da z novim letom odhajate v pokoj. Ste odhod Ĥe 

dlje ľasa naľrtovali ali je odloľitev priĢla iznenada? 

 

Tega vsekakor nisem naľrtovala. Upokojila naj bi 

se Ģele naslednje leto, ampak zaradi sprejetja 

novega zakona sem izkoristila dobo Ģtudija in se 

odloľila za odhod. 

 

Koliko let ste pouľevali na Oġ BlaĤa 

Arniľa Luľe?  

35 let in pol.  

 

 

Ste bili pred tem zaposleni Ģe kje drugje? 

Ne, na Oġ BlaĤa Arniľa je bilo moje prvo delovno mesto. Tu sem zaľela in tu svoje 

poslanstvo zakljuľujem. Moja sluĤbena pot se je zaľela 1. septembra 1977, ko je bila 

slovesna otvoritev nove Ģole. Ob tej priloĤnosti smo takrat s sedanjimi sodelavkami in 

prijatelji pripravili kulturno prireditev z recitalom. Tako se mi je ta 1. dan sluĤbe Ģe 

posebej vtisnil v spomin.  
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Vam je bilo kdaj Ĥal,  da ste izbrali uľiteljski poklic? 

Ne, nikoli si nisem Ĥelela postati kaj drugega. 

 

Kako gledate na uľiteljski poklic? 

Uľiteljevanje je zame zelo plemenito, ampak tudi zelo teĤko delo. Zahteva celega 

ľloveka. NajlepĢi obľutek pri pouľevanju je ta, da lahko znanje, ki ga imaĢ sam, deliĢ z 

drugimi. Je kot neka trajna naloĤba -  rezultati vsekakor niso vidni takoj ,  ampak so plod 

trd ega dela. 

 

 

 

 

 

Uľili ste Ĥe naĢe starĢe; ali je bilo pouľevanje pred leti laĤje,  kot je dane s? 

Smo uľenci danes zahtevnejĢi, kot so bili naĢi predhodniki ? 

Naľin pouľevanja se vsekakor spreminja.  Uľenci se danes zelo razlikujete od tistih, ki 

sem jih pouľevala pred leti. Imate veliko predznanja, v veliko pomoľ pa so vam tudi 

raľunalniki in sodobna tehnologija. Kljub temu pa je p omembno,  da se zavedate, da se 

brez uľenja in dela ne da doseľi izobrazbe. 

 

 

 

 

 

Vem, da boste s seboj odnesli mnogo spominov. Nam lahko zaupate kakĢen                      

dogodek, ki se ga radi spominjate?  

Spominov je seveda zelo veliko, saj sem bila razredniľarka kar sedmim generacijam.  Z 

veseljem se spominjam vseh zakljuľnih izletov, kroĤkov, Ģol v naravi in drugih ''akcij'', ki 

smo jih doĤiveli skupaj skozi vsa leta. Pomembno je, da ste  uľenci za svoje delo pri 

pouku nagrajeni in se udeleĤujete tudi zunajĢolskih dejavnosti, pri katerih se z uľitelji in 

drugimi uľenci bolj zbliĤate. 

 

 

 

Na kaj ste v svojem dolgoletnem pouľevanju najbolj ponosni? 

Vesela sem, ľe sem pripomogla k temu, da so moji uľenci pridobili izobrazbo, da so uspeli 

v Ĥivljenju in postali dobri ljudje.  

 

Delala sem poĢteno in po svojih 

najboljĢih moľeh. V kolikor sem bila 

uspeĢna,  naj presodijo drugi. 
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S kakĢnimi vtisi zapuĢľate naĢo Ģolo? 

Delala sem poĢteno in po svojih najboljĢih moľeh. V kolikor sem bila uspeĢna,  naj 

presodijo drugi. Na luľko Ģolo, uľence in vse sodelavce pa ohranjam najlepĢe spomine. 

 

Vedno ste nas preseneľali s svojimi globokimi mislimi in bogatim izraĤanjem. 

Nam lahko ob slovesu kaj svetujete?  

Dragi uľenci, bodite pridni, poĢteni in delovni, kajti to so vrednote,  ki so v Ĥivljenju 

vedno cenjene. Ni vaĤno, kolikokrat padeĢ, pomembno je, da vedno znova vstaneĢ, obriĢeĢ 

prah in greĢ naprej. Tako se rojevajo uspehi in zmage v Ĥivljenju. 

 

Gospa Ida, hvala vam za vse.  

PogreĢali vas bomo! 

 

TjaĢa Ľopar in Veronika Marolt 
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KATASTROFALNE POPLAVE (5. in 6.11.2012)  

± ȊŀőŜǘƪǳ ƳŜǎeca novembra so nas 

prizadele katastrofalne poplave. Pod vodo je 

bila skoraj vsa Slovenija. Poplave so najbolj 

prizadele kraje ob reki Savinji, Dravi, Vipavi, 

{ƻőƛ Χ bŀ ǇƻƳƻő ƭƧǳŘŜƳ, ƪƛ ǎƻ ōƛƭƛ ȌǊǘǾŜ 

poplav, ǎƻ ǇǊƛǎƪƻőƛƭƛ ǇǊŜŘǾǎŜƳ ƎŀǎƛƭŎƛΣ 

prostovoljni delavci ter tudi slovenska 

vojska.  Dobra stran poplav za nas ǳőŜƴŎŜ ƧŜ 

bila ta, da smo zaradi plazov in 

ǇƻǑƪƻŘƻǾŀƴƛƘ ŎŜǎǘ 5. in 6.11.2012 ostali kar 

doma.   

 

 

                                                                   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

9Ǿŀ {ǳƘƻŘƻƭƴƛƪ ϧ WŀƴƧŀ aƻƭƛőƴƛƪ J                                           
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TRADICIONALNI SLOVENSKI ZAJTRK (16.11.2012)  

Tudi to ģolsko leto se je naģa ģola pridruĥila projektu Tradicionalni slovenski zajtrk, ki ga je 
preteklo ģolsko leto s pomoőjo donatorskih sredstev slovenskih kmetov in mlekarjev uvedlo 
Ministrstvo za okolje in kmetijstvo v sodelovanju z drugimi ministrstvi, zavodi in agencijami. 
Letos finanőnih sredstev za izvedbo projekta ni bilo, saj so morale ģole tradicionalne jedi 

plaőati same. 

 

IN KAJ SPADA MED TRADICIONALNE SLOVENSKE JEDI, PRIMERNE 
ZA ZAJTRK? 

 

-med 

-mleko                                             

-skuta 

-maslo 

-jabolko 

-kruh 

 

Uőenci smo tak zajtrk z navduģenjem sprejeli, o őemer 
priőajo tudi spodnje izjave:  

Slovenski tradicionalni zajtrk mi je bil zelo vģeő, lahko bi se veőkrat posluĥevali naģe 
slovenske hrane, ģe posebej hrane iz naģega okoliģa!!!! 

Ta zajtrk je bil nekaj posebnega. Mislim, da smo ga jedli bolj spoģtljivo, saj smo se ob njem 
zavedali svojih korenin. 

Bil je zelo okusen, vsaj med bi bil lahko veőkrat na izbiro.                            

Zelo mi je bil vģeő, pojedel sem kar nekaj kosov kruha.                 

Ana Mari Glojek, Polona Planinģek                                                                                                                                                                                                         
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BRIHTNE GLAVCE ð  

DELAVNICE ZA NADARJENE UĽENCE (Reľica, 24. 11. 2012)  

V soboto , 24.11.2012, so na Reľici potekale delavnice za nadarjene uľence. 

UdeleĤilo se jih je  tudi 13  uľencev iz naĢe Ģole. Vsak je lahko med ponujenimi 

moĤnostmi izbral tisto, ki mu je bila najbolj vĢeľ.  

DevetoĢolci (Patricija, TjaĢa, Liza, Veronika, Timotej) smo se za te delavnice Ģe 

posebej dobro pripravili. Sami smo namreľ napisali posodobljeno pravljico 

Sneguljľico, jo opremili z glasbo, Timotej pa je poskrbel za kostume in rekvizite. 

S pomoľjo naĢe mentorice Simone Funtek smo aktivno sodelovali pri izvedbi 

dramske delavnice. Od sodelujoľih uľencev smo prejeli precej pohval, zato 

menimo, da je delavnica uspela.  

Sicer smo bili malo razoľarani, ker so se delavnice zaľele tako zgodaj. Bilo bi 

nam ljubĢe, ľe bi lahko v soboto poľivali doma. Kljub temu se je uľencem 

obrestovalo , saj  smo se vsi nauľili novih stvari in preĤiveli dan v odliľni druĤbi. 

 

 

 

 

Liza VrĢnik 

Uprizoritev Sneguljľice 

Kaligrafija  

Plesna delavnica Logika 
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USTVARJALNOST NA VIĢKU  (30. 11. 2012) 

Kot je Ȍe tradicija na ġoli, smo devetoġolci zadnji petek v novembru izkoristili za izdelovanje 

adventnih venőkov. Tokrat smo imeli strokovno pomoő  dveh naġih bivġih uőenk - Vlaste in 

Lare, ki obiskujeta srednjo cvetliőarsko ġolo v Celju, in njune uőiteljice gospe Anje Sotoġek. 

Venőke smo izdelovali iz naravnih materialov, ki smo jih sami nabrali. Vse vence smo 

uspeġno prodali, dobiőek pa bomo porabili za konőni izlet.      

                                                                       

               

 

   Miha Plesnik 
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